
PROTOKÓŁ nr LXVII/2022 

Z LXVII NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 15 września 2022 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Obrady LXVII nadzwyczajnej sesji Rady miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył  

o godz. 8.00 Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca p. Dariusz Malanowski, 

stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał 

– załącznik nr 1, a zakończył o godz. 8.50 tego samego dnia. Sesja została zwołana 

na wniosek Burmistrza Miasta Sierpca – załącznik nr 2 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał porządek obrad i poddał go pod 

głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad 

Rada w Głosowaniu: 11 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski 

3. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Tytułem wstępu Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśnił, że jest to przyjęcie uchwały 

dotyczącej de facto uruchomienie procedury budowy kanalizacji deszczowej  

w ul. Księcia Wacława, ul. Jaśka Pilika i Placu Chopina, tzw. trzeci etap (rejon Pl. 

Chopina i Pl. Wyszyńskiego, od budynku KRUS, przez ul. Jaśka Pilika do okolic 

Restauracji „Starówka”). Na ten cel miasto otrzymało dofinansowanie i 6 września br. 

została podpisana umowa. Aby nie przedłużać tej procedury w tym celu została 

zwołana dzisiejsza sesja RM. Dodał, iż do tej uchwały zostały też wprowadzone małe 

zmiany dotyczące pomocy dla Ukrainy i covidu wynikające z rozporządzenia.  

O bardziej szczegółowe omówienie uchwały została poproszona Skarbnik,  

p. K. Joniak, która poinformowała o zmianie, która zwiększa dochody gminy o 

2 200 000 zł, którą wskazał Pan Burmistrz, czyli tzw. „dołek”, trzeci etap, budowa 

kanalizacji deszczowej. Te kwoty wpływają na dochody i wydatki związane z tym 

zadaniem. Następnym etapem jest urealnienie przez wszystkie jednostki budżetowe 

swoich planów finansowych związanych z pozyskaniem środków w związku z 

konfliktem zbrojnym na Ukrainie i środkami uzyskanymi z Covid – 19.  

Radna, p. B. Gil, poprosiła o omówienie załącznika nr 1 i nr 3 uchwały. Skarbnik 

wyjaśniła, że załącznik nr 1 mówi o tym w jakich kwotach kształtują się dochody 

budżetu Gminy Miasta Sierpc a następnie wskazała, że wyjaśnienia zawiera strona 1 

uzasadnienia do uchwały o zmianach budżetowych, z której właśnie wynika, jak 

szacują się dochody. Natomiast załącznik nr 3 mówi o wydatkach majątkowych 

budżetu Gminy Miasta Sierpc, w których została wprowadzana zmiana w postaci 

środków w kwocie 2 200 000 zł w rozdziale 90001, paragraf 605, budowa sieci 

kanalizacji deszczowej ul. Księcia Wacława, Jaśka Pilika i Pl. Chopina trzeci etap. Jest 

to zwiększenie środków o 2 200 000 zł. Następnie Skarbnik przedstawiła kolejne 

pozycje tego załącznika.  

Radny, p. S. Jaworowski, zapytał, na jakim etapie jest modernizacja oświetlenia i co 

jeszcze jest do zrobienia. Burmistrz, p. J. Perzyński, odpowiedział, że jeśli chodzi o 

modernizację oświetlenia i fotowoltaiki, to oświetlenie zostało już zakończone. Co do 

FIL i modernizacji na jednostkach plus modernizacji kuchni w Zespole Miejskich 

Przedszkoli, to  jest to w toku. Modernizacja kuchni zaplanowana jest na ferie. A jeśli 

chodzi o fotowoltaikę, to planowane jest wykonanie większości prac przed zimą a 

projekt jest rozpisany do czerwca więc najpóźniej na wiosnę całość projektu 

powinna być zrealizowana. Dodał, że został też otworzony przetarg na fotowoltaikę 

dla Biblioteki. W planach jest również sprawa pomp na Jeziórkach, aby zmniejszyć 

zużycie energii oraz montaż paneli na Urzędzie Miejskim. W takim układzie zostałby 

niezabezpieczony fotowoltaiką tylko MOPS. Dużym problemem jest też kwestia 

oświetlenia ulicznego, gdzie występują koszty w granicach 300 – 400 tys. zł, ale mogą 

być 8 – krotnie wyższe. Burmistrz stwierdził, że przy takich kosztach ponoszonych przez 

samorząd, to inwestycje, oprócz tych, które kontynuujemy, są na 0 zł. Poza tym i tak 



brakuje kilku milionów złotych, bo sama podwyżka płacy minimalnej to jest 3 – 4 mln, 

wspomniana już podwyżka prądu to w granicach 1,5 – 3 mln zł. Zabezpieczenie 

dotyczące ciepłowni, o którym mówi się w telewizji, to na tą chwilę jest fikcja i 

pomimo, że Bank Gospodarstwa Krajowego zabezpiecza, to jednak całe 

zabezpieczenie i tak ostatecznie wpływa na samorząd, co powoduje, iż środki na ten 

cel należy zaplanować w budżecie, które znów zostaną zabrane z inwestycji w 

kwocie 2 - 3  mln zł. Tak więc, jeśli sytuacja się nie wyjaśni do końca października, to 

obecnie sytuacja jest krytyczna. Burmistrz wyraził również zdziwienie, że małe 

samorządy i gminy wiejskie otrzymują po równo 3 mln wsparcia a dla takiego 

samorządu, jak nasz przeznacza się około pół miliona złotych. W dalszej części 

odpowiedzi udzieliła Skarbnik, p. J. Joniak, objaśniając poszczególne przesunięcia na 

paragrafach.  

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy w dalszym ciągu będą oświetlane przez całą noc 

zabytki w Sierpcu, czy tężnia też będzie wsparta np. przez fotowoltaikę. Burmistrz 

odpowiedział, iż toczą się rozmowy o wyłączeniu świateł na obiektach zabytkowych 

ok. godz. 22:30 i w tej chwili jest zgoda dwóch z trzech kustoszy tych zabytków. 

Podkreślił, że nie jest planowane wyłączenie świateł w nocy, ze względu na 

zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom. Zostanie ograniczone oświetlenie nad 

ranem od 0,5 do 1 godz. Dodał, że miasto dąży do tego, aby prąd, który 

wyprodukuje zużyło na własne potrzeby i pod tym kątem na wiosnę mają ruszyć 

duże projekty związane z fotowoltaiką, pompami ciepła, w ogóle OZE. Nadmienił 

również, że na najbliższej sesji Rady Miejskiej poprosi Radnych o zgodę na 

wydzierżawienie terenu przy kolejowego, niewykorzystywanego od 30 lat dla 

ciepłowni. Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska będzie mógł wesprzeć 

inwestycję w postaci fotowoltaiki dla ciepłowni rzędu pół megawata energii 

elektrycznej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok.  

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – Wstzrym. Się – podjęła Uchwałę 

519/LXVII/2022 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok – załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski 



4. Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

p. Dariusz Malanowski zamknął obrady LXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski 

  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 


